
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης και σύμφωνα με τα στοιχεία που τέθηκαν 
υπόψη μου, σας γνωρίζω ότι το 251 ΓΝΑ δεν αντιμετωπίζει γενικό πρόβλημα 
υποστελέχωσης σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό. Το ζήτημα, ωστόσο, της 
κάλυψης του συνολικού αριθμού ιατρών εξειδίκευσης ακτινοδιαγνωστικής είναι στην 
παρούσα χρονική συγκυρία υπαρκτό και οφείλεται κατά κύριο λόγο σε αποστρατείες 
στελεχών και στη μείωση των εισακτέων στη Στρατιωτική Σχολή Αξιωματικών Σωμάτων 
τα προηγούμενα έτη.  

Το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας σε συνεργασία με τους συναρμόδιους φορείς 
θα καταβάλει κάθε δυνατή προσπάθεια για την επίλυση του εν λόγω ζητήματος, πάντα 
με γνώμονα τη βέλτιστη παροχή υπηρεσιών υγείας στα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων και στους λοιπούς δικαιούχους. 

Κατά τα λοιπά αρμόδια να σας απαντήσουν είναι τα συνερωτώμενα 
Υπουργεία. 
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